
 

Møte i Brukerutvalget NAV Møre og Romsdal 6. desember 2022 
  
Til stede:  •  Nils Petter Sjøholt, Kreftforeningen 

•        Stein A. Veland, direktør NAV Møre og Romsdal  

•        Frode Lyse, FFO 

•        Bengt Gustav Eriksson, Pensjonistforbundet  

•        Hans Joakim Riise, FFO 

•        Hallgeir Holen, avd. direktør NAV Hjelpemiddelsentral Møre og Romsdal 

•        Olav Amund Myklebust, NHF 
 

 
Forfall:  May Kristin Sildnes, avd. direktør NAV Arbeid og Ytelser 
  Eli Stene, FFO 

Arne Volden, Fagforbundet 
 
Referent: Tove M. Gustad, NAV Møre og Romsdal  
 
 
 
Sak 36-22     Godkjenning av innkalling og saksliste 
  Referat og innkalling godkjent 
 
Sak 37-22 Deling av informasjon fra organisasjonene 

• FFO  
I organisasjonen er det et tema at frivillige organisasjoner ønsker mer status 
slik at det blant annet er lettere å få satt av tid fra arbeidsgivere til det 
frivillige arbeidet, som ofte er tidkrevende. 

• NHF 
30 års markering og valg av ny generalsekretær for NHF.  

• Pensjonistforbundet 
Medlemsmassen er økt med 5%.  Krav om at Eldreombudet skal beholdes. Bo 
trygt hjemme, virkemiddel/NAV, tannhelse, digitale kurs, kulturell 
spaserstokk og bekymringstelefon er noen av de mange sakene som er 
aktive.  

 
 Sak 38-22 Aktuelle tema fra NAV  

• Informasjon om muligheter fra Husbanken for finansiering.  Aktuelt for 

lavinntektsfamilier med leid bolig og trangboddhet.  Muligheter for at flere 

kan søke om midler, startlån, og kommunene er sentrale her.  

Få aktuell kommunen til å dele erfaringer til neste møte. 



 
 

 
 
 

• Nyttårskonferansen blir arrangert i januar for ledere i offentlige virksomheter 

i fylket.  Utrydding av fattigdom er et aktuelt innhold for konferansen og 

målsetning om minst å halvere antallet som er i denne gruppen. 

• Trygge hjem er et nettverksprosjekt som flere kommuner er involvert i.  

Målsetning om å hjelpe barnefamilier med bosituasjon og øke 

mulighetsrommet. 

• Helsetilsynet har delt en rapport om tilgjengelighet på NAV-kontor.  Den 

viser at åpningstider hos NAV øker med størrelsen på kontorene.  Flere 

kontor mangler vakttelefon for akutt beredskap og dette blir fulgt opp 

videre. 

• Søknader om sosialhjelp kan også skje digitalt.  

 
Sak 39-22 Innkomne saker 

• Helseplattformen for Møre og Romsdal  
Bengt gikk gjennom status for Helseplattformen for Møre og Romsdal og 
delte informasjon om når de enkelte kommuner i fylket skal kobles på i løpet 
av 2023.  Egen presentasjon på dette.  

 
 
Sak 40-22 Status med lokale brukerutvalg i Møre og Romsdal 

Delt informasjon om antall lokale brukerutvalg og diskutert behov for opplæring og 
sette det inn i en plan.  

    
 
Sak 41-22 Møteoppsett for 2023 

Planlagt 6 møter for 2023 fordelt på fysiske møter og via Teams.  Oversikt på datoer 
blir delt så snart som mulig.  

 
Sak 42-22 Timeregistrering for Brukerutvalget 

Det har vært tekniske problemer med å ta det nye systemet i bruk.  HR-avdelingen 
hos NAV gikk gjennom status og tok imot erfaringer så langt slik at vi kan få dette på 
plass, eventuelt finne gode alternativ.  

 
Sak 43-22 Eventuelt 

Ønske om informasjon fra rådgivende leger om sykefraværsoppfølging.  Tidspunkt 
følges opp.  
NAV Arbeidslivssenter og informasjon om IA-avtalen ønskes til neste møte. 
NAV Hjelpemiddelsentral vil informere om målbilde og tjenesteopplevelser på neste 
møte.  

Aktuelt å få inn informasjon fra flere enheter i NAV i møtene fremover.  
   



 
 

 
 
 

 
  

 
 
  

 

 

 
 
 

 


